

国防科技

2010年第4期 总第263期

CONTENTS

战略论坛

关于我国网络电磁空间安全战略的思考 杨学军 苏金树 01

装备研究

“空天战机”:未来世界安全吗? 杨新 04
美军第六代战斗机典型技术特征 石怀林 武卫兵 张立 涂丛润 10
无人机时代的喜与忧 咸玉国 60

尖端科技

UAV地面控制系统抢修设备携行量模型分析 段亮弟 14
基于loadmaster的空运装载布局优化研究 张军 陈柏松 李良峰 杨哲 17
基于Agent的火力单元射击有利度评估模型 刘君亮 刘顺利 罗旭 陈永胜 22
组网雷达作战分析与几点思考 马井军 马维军 赵明波 28

军事管理

美国陆军装备需求管理工作研究 宋志强 赵志 34
基于精确动员模式的预备役动员资源信息管理研究 杨笛 39

创新理论

对构建信息时代指挥控制体系几个学术问题的再认识 王斌党 叶钦卿 42

全文收录

- 中国核心期刊(遴选)数据库
- 中国学术期刊综合评价数据库
- 中国学术期刊(光盘版)
- 中文科技期刊数据库(全文版)
- 万方数据系统

National Defense Science & Technology

国防工业

论军工合作与武器装备发展

张福元 李玉秋 45

作战应用

一体化联合作战的几点辩证思考

姚成瑞 苏冠峰 姜金富 50

浅析联合作战中信息对抗的主要特点

徐湘宁 李尚林 54

信息化推进精确作战的发展

汪林彪 郑垣模 56

推行军事训练问责制

袁群宝 65

外军了望

美陆军兵种合成营通信保障兼容性问题研究

王蜀宁 69

美陆军精锐火力中心的建立与发展

邓万学 王申坪 72

美国 2010 版《国家安全战略》报告浅析

张明 黄成军 汪长传 82

冷战后国际核扩散特征解析

韩壮壮 88

期刊基本参数:CN43-1365/E*1978*b*A4*96*zh*p*¥10.00*2700*20*2010-8

I

- Security Strategy of Network and Electromagnetism in China:
Perspectives and Suggestions Yang Xuejun et al. (01)

II

- “Space Plane”:Will It Be Safe in the Future World? Yang Xin (04)
A Review on the Typical Technic Characters of Fighters
of the Sixth Generation in the U.S. Air Force Shi Huailin et al. (10)
The Joy and Worry about UAV Xian Yuguo (60)

III

- An Analysis of Carrying Models for Battle Repair Systems in the
Ground Control System of UAV Duan Liangdi (14)
An Analysis of Optimizing Loading Arrangement for
Loadmaster-based Airlifts Zhang Jun et al. (17)
An Agent-based Approach to the Model for Efficient
Assessment for Firing Units Liu Junliang et al. (22)
Thoughts on Combat Network Radar Systems Ma Jingjun et al. (28)

IV

- A Research on Requisite Management of Arms in the U.S. Army Song Zhiqiang et al. (34)
A Research on Information Management of Reservist Resources
Based Accurate Mobilization Yang Di (39)

V

- Recognition of Several Academic Questions of Constructing the Command and
Control System of Systems in Information Era Wang Bindang et al. (42)

VI

- The Discussion of War Industry Cooperation and Weapon Development ... Zhang Fuyuan et al. (45)

VII

- Dialectic Views On Integrative Joint Operation Yao Chengrui et al. (50)
The Main Characters of Information Combat in Integrating Joint Operations - Xu Xiangning et al. (54)
Development of Precision Engagement Pushed by Information Wang Linbiao et al. (56)
A Research on Pushing the Responsibility of Military Training Yuan Qunbao (65)

VIII

- Discussion of the Compatibility of Communication Indemnificatory for Arms of
Service-Combined Battalion in the U.S. Army Wang Shuning (69)
Establishment and Development of Accurate Firing Center in the U.S.Army ... Deng Wanxie et al. (72)
An Analysis of the U.S. Report of 2010 Vision:*National Security Strategy* Zhang Ming et al. (82)
An Analysis of the Characters of Nuclear Diffusion after the Cold War Han Zhuangzhuang (88)

英文译审:杨良选 王才美